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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO  

DŇA 17.03.2023 o 16.00 HOD. 

na Obecnom úrade v Tibave – malá sála 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

 

STAROSTA OBCE:   Marián Čuhanič 

 

 

POSLANCI:  Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter,  

 Lukačko Marcel, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid Bilohlavek 

 

HLAVNÝ KONTOLÓR OBCE TIBAVA: Jaroslav Majoroš 

 

      

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

 

Ďalej prítomní: František Hadvab, Mária Leskovjanská, Miloš Paulo, Fečiková Paula, Pavlová Jana, 

Palouček Slavomír, Paloučková Slávka, Monika Paloučková, Filip Bilohlavek, Monika Kuliková, 

Gabriel Adamec, Hreňo Marek, Matúš Čuhanič, Marek Adamec, Jozef Rebjak, Danka Rebjaková, 

Pavol Fečik 

 

          

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 17.3.2023 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných a ospravedlnil poslankyňu Marcelu Viňansku, ktorá sa z dôvodu 

choroby nemohla zúčastniť.  Na zasadnutí boli prítomní 6 zo 7 poslancov, preto bolo konštatované, 

že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr, Marek Kasič a Marcel Lukačko. 

 

 

Všetci prítomní poslanci schválili zapisovateľa i overovateľov zápisnice.  

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek) 

PROTI: 1 (Marcel Lukačko) 

ZDRŽALO SA: 0 
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3. Schválenie programu rokovania 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola riadne 

vyvesená na úradnej tabuli obce. Taktiež ospravedlnil paní Roškovu, ktorá sa nemohla zúčastniť 

dnešného zastupiteľstva z dôvodu choroby, a tým pádom sa 5. bod programu (Pozemkové úpravy v 

katastrálnom území obce Tibava) presúva na budúce obecné zastupiteľstvo.  

Starosta obce dal slovo prítomným, či súhlasia resp. či majú nejaký podnet na prerokovanie. 

O doplnenie bodu do programu OZ požiadali : 

Poslanec Mgr. Marek Kasič: prešetrenie všetkých VZN obce 

Poslanec Peter Kudelás : WC na šatniach FK Tibava 

Poslanec Marián Marcin: podnet na kontrolnú činnosť 

Občianka/ zamestnankyňa Jana Pavlová : odmeny zamestnancov 2022 

Občianka Danka Rebjaková - odmeny zamestnancov 2022 

HKO – doplňujúca správa ku kontrolnej činnosti 

 

Všetci prítomní poslanci schválili program Obecného zastupiteľstva konaného 17.3.2023.  

ZA: 6 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Starosta obce dal návrh na schválenie zabezpečenia zvukového záznamu a to prostredníctvom 

obecného diktafónu. 

Všetci prítomní poslanci schválili zabezpečenie zvukovej nahrávky z Obecného zastupiteľstva 

konaného 17.3.2023.  

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, , Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 (Mgr. Dávid Bilohlavek) 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z OZ 21.02.2023 
Starosta obce informoval všetkých prítomných, že uznesenia z OZ 21.2.2023 v lehote v rámci 

určenej na podpis, t.j. 10 dní odo dňa schválenia obecným zastupiteľstvom, neboli podpísané, čiže 

v rámci sistačnej právomoci sa uznesenia stávajú nulitnými.  

 

5. Pozemkové úpravy v katastrálnom území obce Tibava – vyradený bod programu 
Starosta obce podal informáciu o doručenom písme na základe ktorého, je potrebné vybrať 

zástupcu, ktorý má najväčší podiel v k. ú. Tibava a zástupcu obce.  

 

6. Osobitný zreteľ Miloš Paulo 
Starosta obce stručne informoval o žiadosti na prevod nehnuteľnosti formou osobitného zretele pre 

občana Miloša Paula. Žiadosť bola schválená bývalým zastupiteľstvom, avšak prevod neprešiel 

katastrálnym úradom z dôvodu chýbajúceho zverejneného zámeru predať pozemok. 

Starosta obce dal slovo Milošovi Paulovi. Poslanec Mgr. Marek Kasič mal hneď na začiatku otázku 

na občana a to ohľadne toho, že prečo sa občan neobrátil a nebojuje o svoj pozemok cez katastrálny 

úrad či súdnou cestou. Zákon hovorí o tom, že aby obce nezneužívali svoje právomoci, tak prevod 

majetku formou osobitného zreteľa by mal byť použitý iba vtedy, ak to je v prospech obce. A vyzval 

občana, či nie je lepšie sa obrátiť na právnika. Občan sa bránil, že jeho rodina bola vydedená a on 

žiada nápravu od obce, keďže na katastri ho stále odradia s tým, že má kontaktovať obec. Hlavný 

kontrolór potvrdil, že občan Miloš Paulo má dostatočný doklad na potvrdenie svojho vlastníctva 

a tým je podielová listina.  

Starosta vyzval obecné zastupiteľstvo o hlasovanie. 
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Obecné zastupiteľstvo v Tibave schvaľuje spôsob prevodu a zámer predaja vlastníctva 

nehnuteľného majetku obce kúpnou zmluvou ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a 

ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Jedná sa o predaj pozemku registra „C“ parc. č. 95 záhrada vo výmere 117 m², k. ú. Ti bava, 

evidovaného na LV č.427, do výlučného vlastníctva Miloša Paula za kúpnu cenu 1 €. 

 

ZA: 6 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

  

7. Osobitný zreteľ Paulína Hadvabová  
Rodina Hadvabová sa nemohla zúčastniť dnešného rokovania a preto bude tento bod vypustený 

z dnešného OZ a prerokovaný bude na inom zastupiteľstve i za prítomnosti rodiny Hadvabovej. 
 

8. Analýza k správe kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
Starosta obce dáva na vedomie obecnému zastupiteľstvu svoju interpretáciu / vyjadrenie ku správe 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. Taktiež informoval, že táto správa bude zaslaná každému 

poslancovi k preštudovaniu a na budúcom zastupiteľstve sa prejednajú pripomienky či návrhy.   
( Celé znenie vyjadrenia starostu obce ku správe kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra.) 

 

Po prečítaní správy starosta obce otvoril diskusiu. Mgr. Poslanec Dávid Bilohlavek položil otázky 

ohľadom chodníku pri kostole a to : kto pracoval, koľko osôb sa účtovalo a obdobie ako dlho sa 

pracovalo. Starosta obce odpovedal 4 zamestnanci Sociálneho podniku Tibava v období 6 týždňov. 

Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek nesúhlasil so starostom a odpovedal, že tam pracovali zamestnanci 

obce. Starosta obce vysvetlil, ak pracovali zamestnanci obce, tak iba z dôvodu výmeny a vzájomnej 

pomoci . Poslanec chcel vysvetlenie, prečo sa cena neupravila, neponížila, ak tam pracovali 

i zamestnanci obce. Na čo pracovníčka obce uviedla, že zamestnankyňa Sociálneho podniku okrem 

iného piekla zákusky pre obec (ples )  a tiež nebolo obci účtovane za jej prácu.  

Diskusia poslancov, občanov, HKO a starostu obce.  
  

9. Zapojenie sa do výzvy z Environmentálneho fondu  
Poslanci obdržali spolu s pozvánkou na dnešné zastupiteľstvo i podklady k preštudovaniu a to 

konkrétne – možnosť obce sa  zapojiť do projektu od Environmentálneho fondu. 

Environmentálny fond zverejnil špecifikáciu činností na rok 2023 na oblasť C - Rozvoj odpadového 

a obehového hospodárstva (činnosti C1 až C6). 

 

Činnosť C1/C4 - Maximálna dotácia 80.000 EUR – kúpa traktor, malotraktor 

C1 – spolufinancovanie 5%  

C4 – spolufinancovanie 0% 

 

Činnosť C3/C6 - Maximálna dotácia 150.000EUR – Vybudovanie zberných dvorov vrátane 

priestoru na prípravu na opätovné použitie a opätovné použitie výrobku alebo časti výrobku, ktorý 

nie je odpadom na ten istý účel, na ktorý bol určený 

C3 – spolufinancovanie 5%  

C6 – spolufinancovanie 0% 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tibave schvaľuje zapojenie sa obce Tibava do výzvy z 

Environmentálneho fondu 2023 

Oblasť C činnosť C1/C4 maximálna dotácia 80 000 €. 

Interpelácia%20na%20správu%20HK.pdf
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C1 spolufinancovanie 5% 

C4 spolufinancovanie 0% 

 

ZA: 6 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tibave schvaľuje zapojenie sa obce Tibava do výzvy z 

environmentálneho fondu 2023 

Oblasť C činnosť C 2 /C 5 maximálna dotácia 200 000 €. 

C2 spolufinancovanie 5% 

C5 spolufinancovanie 0% 

 

ZA: 6 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

10. Rôzne 
Poslanec Mgr. Marek Kasič: prešetrenie všetkých VZN obce: 

Poslanec Mgr. Marek Kasič poznamenal, že je potrebné prejsť všetky VZN obce a taktiež ako 

príklad uviedol VZN 4/2019 – miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 

kde nie je zapracovaná zmena VZN, ktorú OZ schvaľovalo v decembri 2022. Pracovníčka OcÚ 

odpovedala pánovi poslancovi a taktiež všetkým prítomným, že zmena je zapracovaná vo 

zverejnenom VZN 4/2019 so zmenou v roku 2022. Nie je potrebné meniť celé VZN, postačí iba 

vypracovať zmenu ku platnému VZN. Poslanec Mgr. Marek Kasič upozornil, že nie je možné 

zmeniť VZN len na základe hlasovania poslancov na OZ a zápisnice. Každé VZN musí prejsť 

presne určenými krokmi. Starosta obce berie na vedomie nutnosť prešetriť všetky VZN a stiahnuť 

z web stránky neplatné. 

Poslanec Marián Marcin: podnet na kontrolnú činnosť 

V rokoch 2015 – 2018 bolo podľa faktúr Scorp Trade s.r.o. dovezených do obce cca 300 000 tón 

štrku (ak sa berie do úvahy cena štrku do 15 €). Poslanec Marián Marcin mal otázku, kde skončilo 

toľko tón štrku a dal podnet na kontrolnú činnosť pre hlavného kontrolóra. Hlavný kontrolór 

súhlasil s doplnením do plánu kontrolnej činnosti. 

Občianka/ zamestnankyňa Jana Pavlová : odmeny zamestnancov 2022 

Zamestnankyňa Jana Pavlová položila otázku ohľadom zamestnaneckých odmien v roku 2022, a to 

konkrétne prečo jej nebola poskytnutá.  

Slovo dostala riaditeľka MŠ Monika Kuliková, ktorá vysvetlila, z akého hľadiska vychádzala.  

V materskej škôlke ( pozn. neberie sa do úvahy MŠ jedáleň ) bola poskytnutá odmena iba jednej 

pani učiteľke, ktorá pracovala nad rámec svojich pracovných povinnosti i mimo svojej pracovnej 
doby– spracovanie videí, vystúpenia žiakov MŠ, príprava akcií a nákup darčekov. 

Občan a bývalý poslanec František Hadvab poznamenal, že pri schvaľovaní zamestnaneckých 

odmien nebolo povedané, že iba niektorým zamestnancom bude poskytnutá odmena, že bude niekto 

vylúčený. Pracovníčka OcÚ súhlasila a potvrdila, že uznesenie nebolo presne špecifikované, ako to 

bolo myslené zo strany starostu obce. Ale pri schvaľovaní bolo povedané, že návrh na poskytnutie 

odmeny vrátane jej výšky má odôvodniť jeho priamy nadriadený zamestnanec. Účelom 

odmeňovania zamestnancov bolo odmeniť zamestnancov, ktorý si plnili svoje povinnosti nad rámec 

svojich povinnosti. Čiže nie každý zamestnanec bol v tomto prípade zahrnutý. Na poskytnutie 

odmeny nemá zamestnanec právny nárok a jej poskytnutie závisí výlučne od vlastného uváženia 

zamestnávateľa. 
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Občianka Danka Rebjaková - odmeny zamestnancov 2022 

Pracovníčka OcÚ sa dohodla s pánom Rebjakom, že odmena mu bude vyplatená nasledujúci 

utorok.  

Poslanec Peter Kudelás : WC na šatniach FK Tibava 

V šatniach FK Tibava (zadný vchod MŠ Tibava) je k dispozícií iba pisoár. Poslanec Peter Kudelás 

mal otázku, či by nebolo možné dobudovať i WC s misou. Starosta obce odpovedal, že nie je možné 

dodatočne dobudovať záchodovú misu a to z dôvodu zrušenia odpadu. Avšak pri rekonštrukcií MŠ 

sa počítalo s tým, že FK Tibava bude využívať toalety v materskej škôlke, ktoré budú zo strany 

škôlky uzamknuté. Starosta sa dohodol s poslancom na užívaní toaliet v MŠ. Kľúče mu budú 

odovzdané. 

Poslanec Peter Kudelás mal otázku i ohľadom multifunkčného ihriska a jeho rekonštrukcií. 

Poslanci diskutovali a zhodli sa na potrebe údržby a rekonštrukcií multifunkčného ihriska. 

Starosta obce berie na vedomie potrebu rekonštrukcie multifunkčného ihriska a berie si za úlohu 

nechať vypracovať cenovú ponuku od dodávateľa. 

Poslanec Peter Kudelas mal ešte prosbu, či by bolo možne, aby sa futbalové ihrisko pokosilo každý 

týždeň a to z dôvodu začínajúcej sa futbalovej sezóny. 

Starosta obce prisľúbil kosenie ihriska za podmienok, že počasie i kapacity OcÚ dovolia. 

Návrh UPSVaR  

Starosta obce prečítal oznámenie Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, ktoré informuje o zmenách 

v pomoci občanov v hmotnej núdzi, o rušení a nahrádzaní momentálnych programov - §. 

Poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová mala otázku ohľadom aktuálneho stavu projektu -  rozšírenie 

ihriska v MŠ. Starosta obce uviedol, že ešte sa na tom nepracovalo, ale berie si to za úlohu. 

Reťaz na vchod do areálu MŠ v čase vychádzky detí  MŠ – potreba zrealizovať   

Ohradenie areálu MŠ pri požiarnej zbrojnici – starosta obce berie na vedomie 

Rodina Paloučkova – rodina Paloučkových poprosila, či by nebolo možné kontaktovať majiteľa 

pozemku vedľa ich domu, o ktorý sa momentálne nikto nestará a vznikla tam tzv. džungľa. Starosta 

obce sľúbil, že majiteľa pozemku upovedomí. Taktiež bola prosba, či si môžu sami, po prípade to 

zabezpečí obec, vyrezanie a vyčistenie uličky pri ich dome. Rodina Paloučkova sa spolu so 

starostom dohodli: časť, ktorá zasahuje na obecnú cestu bude vyrezaná a vyčistená obcou. 

Poslanec Marcel Lukačko poprosil a vyzval poslancov OZ, aby sa trochu zamysleli nad tým, že 

koľko zastupiteľstiev sa uskutočnilo a nič sa nevyriešilo, nepohlo ďalej. Aby sa všetky spory hodili 

za hlavu a riešili skutočné problémy. Pomôcť obci i občanom napredovať. 

Poslankyňa  Mgr. Barbora Šulganová  mala otázku, či by nebolo možné poskytnúť pomoc pre 

seniorov, ktorí bývajú sami, nemajú auto a nie sú schopní si sami zabezpečiť napr, nákup. Aspoň raz 

mesačne. Oni si to sami zaplatia, obec im zabezpečí iba nákup. Do ďalšieho zastupiteľstva je 

potrebné si to premyslieť, vypracovať napr. plagát pomoc seniorom a zistiť o koľko občanov sa 

jedná, aký by bol záujem. 

HKO – doplňujúca správa ku kontrolnej činnosti (pozn. doplňujúca správa nebola poskytnutá obci 

ani po výzve, netvorí súčasť zápisnice) 

Hlavný kontrolór požadoval vysvetlenie, prečo mu neboli poskytnuté ani po urgencií všetky 

požadované materiály. Starosta obce sa vyjadril, že z jeho strany si nie je vedomý toho, že by mu 

neboli poskytnuté požadované materiály okrem jedného- zápis r.s.p., A ten má momentálne 

k dispozícií. Podklady mu neboli poskytnuté okamžite a to z dôvodu čerpania dovolenky. Na dotaz 

HKO, prečo mu nebola poskytnutá dochádzka Sociálneho podniku s.r.o., mu bolo odpovedané 

starostom, že všetky dokumenty i spolu s dochádzkou má u seba v šanónoch Sociálny podnik s.r.o..  

Vyúčtovanie skutočných stavebných prac : hlavný kontrolór dal k nahliadnutiu podklady - rozpočet 

chodníky, prístrešok na OcÚ - s otázkou, či vie niekto z toho vyjsť, čo sa započítava a čo nie. 

Starosta obce vysvetlil, čo patrí kam – cena práce je oddelená od materiálu. Taktiež navrhol, že nie 

je problém sa dohodnúť na stretnutí i s pánom Mročom a prejsť jednotlivé položky.  

Občan / kurátor Matuš Čuhanič vysvetlil dôvod zmeny rozpočtu pri pokladaní chodníka pri kostole 

- boli nájdené ostatky a z tohto dôvodu bolo potrebné rozšíriť chodník. 

Na dotaz HKO, či má niekto potrebu niečo vysvetliť ohľadom následnej finančnej správy, sa ozvala 
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pracovníčka OcÚ Bc. Monika Lukačková (zapisovateľka), že ona má problém s obvinením, že pri 

kontrole zápisníc bolo zistené, že obsah nesedí s tým, čo je prejednávané na OZ. HKO sa ohradil 

poslancom Mgr. Dávidom Bilohlavkom, ktorý tvrdil, že musel dopisovať/upravovať zápisnice, keď 

bol overovateľom zápisnice. Na čo mu bolo odpovedané, že doplniť slovo či vety do zápisníc je 

v poriadku, ale nemení sa týmto obsah. Obsah zápisníc vždy zostal ten istý. 

Pracovníčka úradu, po zverejnení správy hlavného kontrolóra, kontaktovala prostredníctvom e-

mailu všetkých poslancov i samotného HKO Jaroslava Majoroša, aby bližšie špecifikovali toto 

obvinenie, keďže sa jedná o hrubú urážku zapisovateľky. Na túto výzvu jej nebolo odpovedané ani 

po mesiaci.  

Taktiež vysvetlila, prečo niektorí občania pochopili, že poslanci OZ chcú zrušiť MŠ v Tibave.  

Obecné zastupiteľstvo konané 16.12.2022, zápisnica : „Na otázku HKO či by obec mala rovnaké 

podielové dane, resp. či by ušetrila 43 000 €, ak by nemala náklady na MŠ, ...........“ Táto otázka 

hlavného kontrolóra spôsobila to, že občania pochopili to, ako pochopili. 

HKO sa vyjadril, že za 4 roky zistil, že nie všetko, čo je prejednavané na OZ sa dostane i do 

zápisníc. Pracovníčka OcÚ navrhla, že ak je problém v tomto, nech sa zaplatí vyškolená 

profesionálna zapisovateľka a zápisnice budú od slova do slova ako na súde. 

Pracovníčka OcÚ prosí o nápravu a taktiež vyzýva poslancov o lepšiu komunikáciu, či už medzi 

sebou/všetkými poslancami či pracovníčkou úradu.  

Poslanec Mgr. Marek Kasič poznamenal, že celé obvinenie bude prešetrené, a ak sa zistí, že 

vyjadrenie HKO je nesprávne, tak bude pracovníčke OcÚ Bc. Monike Lukačkovej poskytnuté 

ospravedlnenie 

Dom smútku projekt : vytvorenie nového pracovného miesta v Sociálnom podniku Tibava. HKO 

mal otázku, či by bolo potrebné zamestnávať 6 ľudí. Starosta vysvetlil, že nie. Projekt mal 

podmienku vytvoriť nové pracovné miesto, nie navýšiť počet miest.  

HKO poznamenal, že máme hospodárske výsledky za 3 roky fungovania Sociálneho podniku a čísla 

ukazujú, že aktíva sociálneho podniku sú pod nulou. Sociálny podnik nevlastní nič, žiaden majetok 

či auta. Starosta obce na otázku, či obec nekontaktoval niekto z úradu práce či ministerstva, že 

sociálny podnik je podnik v ťažkostiach, odpovedal, že nie. 

HKO sa vrátil ku projektu, kde porovnal a poukázal na výhody projektu cez Environmentálny fond, 

ktorý bol schválený na tomto OZ – lepší traktor, lepšej kvality či značky, bez spolufinancovania 

a možnosť požiadať o vyššiu čiastku. Mrazničky do domu smútku je možne zakúpiť cez výzvu 

MAS. Starosta obce vysvetlil, že cez výzvu MAS, kde môžeme žiadať max 100 000 € je potrebné 

vytvoriť 2 pracovné miesta. Ak obec bude žiadať iba 10 000 € ešte nie je známe, či je potrebné 

zamestnať niekoho. Taktiež vysvetlil, že cez Environmentálny fond je spoluúčasť 5 %, nie ako 

uvádzal HKO nulová.  

Fakturácia Sociálneho podniku Tibava – HKO dal otázku, koľko zamestnancov pracovalo na 

prístrešku na terase OcÚ. Na čo mu starosta obce odpovedal, že pracovali všetci, ako zamestnanci 

Sociálneho podniku Tibava, tak i zamestnanci obce Tibava.  

HKO dal kolovať prítomným poslancom fotku kamenného plotu pred rodinným domom a pýtal sa, 

že koľko si myslia, že takýto plot stojí. HKO poznamenal, že majstri by si za takýto plot vypýtali 

1500 – 2000 €. Sociálny podnik si vyfakturoval 224 €. Starosta obce vysvetlil, že plot sa fakturoval 

na dvakrát na základe odrobených hodín. HKO požadoval vysvetlenie, prečo je chodník pred 

kostolom v Tibave fakturovaný za inú cenu (prostredníctvom rozpočtu) než plot pri rodinnom dome 

( 4 € hod./ 1 zam. ) . Občan / kurátor Matúš Čuhanič vysvetlil, že cena chodníku bolo dopredu 

stanovená a všetci s tou cenou/ s rozpočtom súhlasili.  

Diskusia občanov, HKO, poslancov a starostu.  

Fakturovanie stavby Čuhanič Tomáš: HKO sa pýtal koľko faktúr bolo ? Starosta mu potvrdil, že 

jedna. HKO sa dožadoval vysvetlenia : Prečo keď sa pracovalo v jeseni na stavbe, nie je o tom 

žiadna faktúra. Koľko sobôt sa pracovalo na stavbe? Svedkovia i starosta potvrdili, že soboty -

občania pracovali súkromne nie ako zamestnanci obce či sociálneho podniku. Starosta obce 

nechápal kam vedú všetky dohady a obvinenia zo strany HKO a zdôraznil, že všetky odpracované 

hodiny zamestnancov Sociálneho podniku Tibava boli riadne vyfakturované. 
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Na otázku HKO koľko m2 dlažby či oplotenia sa položilo u pána Štofy, keďže na faktúre je 

uvedené iba prenájom pracovnej sily, bolo odpovedané starostom obce, že zamestnanci Sociálneho 

podniku Tibava pracovali a boli vyfakturovaní na základe odpracovaných hodín nie m2. HKO 

vyžadoval vysvetlenie, prečo sa za tak málo peňazí urobil taký veľký objem práce. Starosta obce 

položil otázky HKO odkiaľ vie koľko m2 sa položilo dlažby, keď nikto to nemeral a požiadal ho, 

aby pozeral na fakty a nie hypotézy. Koľko hodín sa odpracovalo, toľko sa vyfakturovalo. 

Na výzvu HKO, prečo pracuje Sociálny podnik pod cenu, mu bolo vysvetlené, že môžeme zvýšiť 

cenu za hodinu, ale či bude mať Sociálny podnik potom i zákazky.  

HKO prechádzal jednotlivé faktúry Sociálneho podniku Tibava a poukazoval, že tam pracovali 

i zamestnanci obce, ktorý nie sú oprávnení pracovať za Sociálny podnik. Starosta obce vysvetlil 

kolotoč zamestnávania zamestnancov v obci cez § a úrad práce. Ako je potrebné vykryť obdobia, 

keď nie je možné zamestnať občana na §, pretože po každom zamestnaní je potrebná prestávka 

a každý § je iba na určité obdobie. A i z tohto dôvodu dochádza ku vzájomnej pomoci a výmene 

zamestnancov Obce Tibava a Sociálneho podniku Tibava.  

Hlavný kontrolór obce Jaroslav Majoroš dal návrh na opatrenie, a to: Okamžité pozastavenie 

činnosti Sociálneho podniku Tibava s.r.o. až do prešetrenia jeho činnosti od jeho vzniku a následné 

prehodnotenie budúcej činnosti našej obecnej firmy obecným zastupiteľstvom. 

Poslanec Marcel Lukačko mal otázku na hlavné kontrolóra obce: aký je jeho úväzok a pracovná 

náplň a prečo to všetko vyšlo najavo až teraz. Prečo v r. 2023 je možné skontrolovať tri roky 

fungovania Sociálneho podniku Tibava naraz a minulé roky nie. HKO odpovedal, že je 

koordinovaný aj poslancami, ktorý určujú jeho kontrolnú činnosť a pracuje na 10 % úväzok, čiže 

nie je možne skontrolovať v jeden rok všetko, je to široký okruh MŠ, Obec Tibava či Sociálny 

podnik. Každý rok sa vyberie určitá téma, ktorá sa preverí/ skontroluje. Poslanec mu odpovedal, že 

ak by sa veci robili priebežne, tak potom sa nedostaneme do tejto situácie.  HKO odpovedal, že 

teraz pracoval nad rámec svojho úväzku, za čo si ani nepýta peniaze, pretože videl ako sa fakturuje.  

Starosta obce uzavrel tému tým, že oboznámil obecné zastupiteľstvo, že Sociálny podnik má ako 

najvyšší organ štatutára a valnú hromadu (poradný výbor), ktorý rozhoduje o fungovaní Sociálneho 

podniku. Hlavný kontrolór s ním nesúhlasil, keďže sociálny podnik je dcérska spoločnosť obce.  

Starosta obce si berie za úlohu: preveriť,  kto rozhoduje o Sociálnom podniku Tibava s.r.o.. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tibave berie na vedomie doplňujúcu správu hlavného kontrolóra.  

 

12. Návrh na uznesenie 
 

Na základe hlasovania poslancov starosta obce navrhol prijatie uznesení. 

 

Všetci poslanci (6 poslanci) súhlasili s návrhom a schválili uznesenia, ktoré sú prílohou tejto 

zápisnice. 

ZA: 6 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Kasič Marek, Mgr. Dávid 

Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Na záver rokovania starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ dňa 

17.3.2023 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  
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        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Marcel Lukačko                               …............................. 

 

                       Mgr. Marek Kasič                              ..…........................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


